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To: 5.12 ) IEEE @minvws.ni];IEEE)BENET @ minvws.ni]
From: 5.1.2e )

Sent: Thur 9/24/2020 6:55:27 AM

Subject: RE: kamervraag

Received: Thur 9/24/2020 6:55:27 AM

| Stelden ze de meer lastige vragen ook maar aan bzk:-)

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:[IEEE BESET inves oi
Datum: donderdag 24 sep. 2020 8:36 AM

Aan:EEETIHEE @minvws of. [INIIEEEEN)EEE0 niovws.ol>
Onderwerp: RE: kamervraag

Nee via bzk vanuit de kamer

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEE-BEEEDN insol
Datum: donderdag 24 sep. 2020 8:08 AM

Aan:I EEE@ minvws nt.[IEEE EEE @minvws ob

Onderwerp: RE: kamervraag

Doen zo. Gewoon ambtelijke vraag neem 1k aan?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE) -BEES nivws o>
Datum: woensdag 23 sep. 2020 11:43 PM

Aan:CT IEEa minvws o>.[INIEGESE) -EEEEDN  oinvws o>
Onderwerp: FW: kamervraag

Via BZK hebben we ook wat vragen gekregen over de 350 miljoen. Wilden het een beetje makkelijk afdoen, eens?

Groet

van:INEERECNN)EKER@ minvs.ni>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 17:10

aan:IEEE)
Onderwerp: RE: kamervraag

veIEEE

Wat denk jij?

minvws.nl>

++++

Kan per GGD worden aangegeven hoeveel budget er nu is voor de bestrijding van het coronavirus en hoeveel geld

erbij komt met de nu genomen compensatie-maatregelen?
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Er is op dit moment nog geen dergelijk totaaloverzicht. Met GGD’en is de afspraak gemaakt om de gemaakte kosten te vergoeden
die het directe gevolg zijn van Corona en kunnen worden gedeclareerd. Hiervoor is in totaal op dit moment door het Kabinet twee

keer € 350 miljoen beschikbaar gesteld voor de extra kosten voor bron- en contactonderzoek, bemonstering en uitgestelde

dienstverlening. Deze middelen zijn mede op basis van het AEF rapport beschikbaar gesteld.

Hoe is de € 350 miljoen voor de GGD-en en de € 15 miljoen voor de veiligheidsregio’s tot stand gekomen?

In opdracht van de VNG heeft AEF een analyse gemaakt van de gerealiseerde kosten van maart tot mei 2020 en de financiéle

gevolgen van de coronacrisis voor de GGD'en over een langere periode. Mede op basis van dit rapport en in goed overleg met de

GGD’en en de veiligheidsregio’s zijn vervolgens door het kabinet aanvullende middelen beschikbaar gesteld.


